



**Marc Gauthier**

Trésorier et Chef de Placement  
Université Concordia

M. Gauthier a comme mandat la surveillance de la situation financière de l'Université et de ses entités affiliées, répartis en cinq portefeuilles distincts; avantages sociaux (régime de retraite, régimes d'assurances collectives, régimes de retraite supplémentaires et avantages post-retraite/emploi), placements (caisse de retraite et ces fondations), risques corporatifs (programme d'assurance, auto-assurance et GRE), budget des immobilisations (investissements en capitaux et immobilisations) et financement. M. Gauthier est employé à l'Université depuis 31 ans; il a occupé des rôles tels que Directeur exécutif, finances et gestion des affaires, Directeur des finances et fonds avec restrictions, analyste senior et comptable. Il a obtenu son CMA et est diplômé en Finance et Comptabilité de l'Université Concordia



**Marc Gauthier**

University Treasurer and Chief Investment Officer  
Concordia University

Mr. Gauthier is responsible for the oversight of the University's and its related entities' financial position, which are segregated through five distinct portfolios; Benefits (Pension Plan, Group Insurance Plans, Supplementary Retirement Plans and Post Retirement/Employment Benefits), Investments (Pension Fund and Foundations), Corporate Risks (Insurance, self-insurance and ERM programs), Capital Budget (Capital investments and Fixed Assets) and Financing. He has been employed by Concordia University for 31 years; his responsibilities have also included such roles as Executive Director, Finance and Business Operations, Director of Finance and Restricted Funds and prior as a senior financial analyst and accountant. Mr. Gauthier obtained his CMA and graduated from Finance and Accounting at Concordia University as well as from Queen's Executive Program in General Management.